
Artikel 44 vragen;
(Tijdelijke) Huisvesting statushouders Velden

Op dinsdag 5 maart 2024 werden wij, VVD Venlo, net zoals vele inwoners van Velden, verrast
met  het  nieuwsbericht  op  Omroep  Venlo  dat  in  de  voormalige  hostellerie  Velden
statushouders (tijdelijk) gehuisvest gaan worden op korte termijn. (nieuwsbericht).

Wij hebben daarover de volgende vragen aan het college:
1. Waarom heeft de raad dit wederom moeten vernemen uit de pers?
2. Welke partners zijn hier in het voorstadium in meegenomen? 
3. Waarom heeft de gemeente omwonende en omliggende ondernemers en betrokken

partners hier niet (tijdig) over geïnformeerd?
4. In hoeverre zijn de omwonende überhaupt betrokken bij het beschikbaar stellen van

de voormalig hostellerie als locatie voor opvang statushouders?

Er  wordt  gesproken  over  tijdelijke  huisvesting  van  statushouders.  Hier  hebben  wij  de
volgende vragen over;

5. Wat is tijdelijk? Gaat het hierover weken, maanden of jaren? Zijn hier afspraken over
vastgelegd?

6. Wat is de totale capaciteit op deze locatie? Wanneer wordt deze maximale capaciteit
bereikt?

7. In het bericht van de Dorpsraad Velden wordt gesproken over 19 personen en in het
bericht van de wethouder 31. Graag horen wij  hoeveel personen gehuisvest gaan
worden op deze locatie.

8. Het is te lezen dat het om gezinnen gaat met kinderen. In hoeverre zijn de scholen
meegenomen in dit besluit en voldoende voorbereid?

9. Wordt het hostel een officiële doorstroom locatie voor de langere termijn?
10. Hoe zit het met de risico’s op overlast in de omgeving?

Zoals u leest, veel vragen, veel zorgen en ook veel onduidelijkheden. Dit terwijl bij het juist
en tijdig informeren deze vragen en zorgen niet nodig waren geweest.

11. Waarom  heeft  de  gemeente  Venlo  besloten  pas  op  het  laatste  moment  te
informeren?

12. Bent  u  het  met  ons  eens  dat  dit  niet  de  schoonheidsprijs  verdient  en  dat  de
gemeente bij herhaling ook echt steken heeft laten vallen als het gaat om participatie
vanuit de omgeving?

13. Wat gaat u eraan doen om op korte termijn de zorgen weg te nemen?

En gaat over tot de orde van de dag,

I.A.W. Simons
VVD Venlo

https://omroepvenlo.nl/nieuws/artikel/vluchtelingen-naar-voormalig-hotel-velden

